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n SELÇUKLU, Osmanlı ve erken 
cumhuriyet dönemlerinde Yörükler 
tarafından inşa edilen su sarnıçlarında 
tarihi ayıp yaşanıyor. Kaderine terk 
edilen bu yapılarda çekilen görüntüler 
büyük tepki çekti. n HABERI 2’DE 

YÖRÜKLERE 
VEFASIZLIK

TARİHİ SU SARNIÇLARI BAKIMSIZLIKTAN ÇÜRÜYOR

n KEPEZ Belediye Öğrenci 
Kent Lokantası, törenle hizmete 
girdi. Lokantada ilk servisi Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Kocagöz 
yaptı. Öğrenciler, hizmetten mem-
nun. n HABERI 5’TE 
 

ÖĞRENCILER IÇIN 
KENT LOKANTASI

n Antalyaspor Başkanı Sinan Boztepe, 
gazeteciler ile bir araya gelerek çok 
önemli açıklamalarda bulundu. Başkan 
Boztepe, kulübün önümüzdeki günlerde 
olağanüstü genel kurula gideceğini be-
lirterek, 29 kişilik yönetim listesine neş-
ter vurulacağını kaydetti. n SPOR’DA 

29 kişilik listeye neşter vurulacak! 

Antalyaspor’da
seçime gidiliyor 

n YÖRÜK,  “Nostaljik tramvayın 
sahile uzatılması halinde hem kent 
sakinleri hem de turistlerin toplu 
ulaşıma erişimi kolaylaşır. Deniz 
odaklı bir ulaşım aksı oluşturmak, 
tramvayın cazibesini artıracaktır. 
Bu sayede hattın yolcu sayısı da 
ciddi oranda artacaktır. Bu tür bir 
hat, hem görsel hem de işlevsel 
açıdan kente değer katacaktır.” 
değerlendirmesini yaptı. n  4’TE 

SAHILE 
NOSTALJIK
TRAMVAY 
ÖNERISI
Şehir Plancıları Odası Antalya Şube Başkanı Funda Yörük, nostaljik tramvay hattının Konya-
altı sahiline indirilmesini önerdi. Yörük, “Deniz odaklı bir ulaşım aksı ile tramvayın cazibesi-
ni artıracaktır. Bu proje, hem görsel hem de işlevsel açıdan Antalya’ya değer katar” dedi

ENTEGRE BİR YAPI OLUR 

n ŞEHIR Plancıları Odası Antalya 
Şube Başkanı Funda Yörük, “Nos-
talji tramvayının özellikle Atatürk 
Caddesi ve Atatürk Parkı güzergâhı 
üzerinden Konyaaltı sahiline kadar 
uzatılması, toplu ulaşım açısından 
daha işlevsel bir seçenek sunabi-
lir. Bu sayede hem mevcut hattın 
etkinliği artar hem de toplu taşıma 
sistemine entegre bir yapıya kavu-
şulur” diye konuştu. 

YOLCU SAYISINI ARTIRIR 

n VALI Şahin, “Toros’un Kaşifleri projesi ile Antal-
ya’da yaşayan yaklaşık 50 bin öğrencimize bu eşsiz 
güzellikleri yaşatmak, onları teknoloji bağımlılığın-
dan uzaklaştırmak ve atalarının kültürünü tanımaları-
nı sağlamak istiyoruz” dedi. n HABERI 8’DE 

TOROS’UN 
KAŞIFLERI

ANTALYA’nın doğal, tarihi ve 
kültürel zenginliklerini keş-
fetme fırsatı sunan Toros’un 

Kaşifleri projesinin tanıtımı Vali 
Hulusi Şahin’in katılımıyla Kor-
kuteli ilçesinde gerçekleştirildi.  

ATALARININ KÜLTÜRÜNÜ ÖĞRENECEKLER 

n TÜRK Mutfağı Haf-
tası kapsamında, Antalya 
Olgunlaşma Enstitüsü 
tarafından hazırlanan 
‘Coğrafi İşaretli Glutensiz 
Ürünler’ kitabının tanıtımı 

yapıldı. Kitapta, 31 gluten-
siz tarif ile 23 adet Antalya 
Olgunlaşma Enstitüsü’nün 
‘özel temiz içerik’ tarifi yer 
alıyor.  
n HABERI 5’TE 

GLUTENSİZ TARİFLERLE
ANTALYA LEZZETLERİ

n ANTALYA’DA emniyet şeridini sü-
rekli işgal eden trafik magandaları, ha-
yat kurtaran ambulans, itfaiye ve polis 
araçlarının önünde engel oluşturuyor.  
Kent sakinleri, kural tanımaz sürücü-
lerin saptanarak bunlara karşı yaptırım 
uygulanmasını bekliyor. n 4’DE 

Trafik 
magandaları

EMNIYET 
ŞERIDINI IŞGAL 

EDIYORLAR

n DOLANDIRICILAR bu kez kar-
go bekleyen vatandaşa tuzak kurmaya 
başladı. Dolandırıcılar kargo teslimi 
ile aynı gün mesaj atarak onlarca kişi-
yi mağdur etti. Kopya site üzerinden 
bağlantıya tıklayanlar büyük hüsran 
yaşadı. n HABERI 3’TE 

SMS yoluyla  
dolandırıcılık

n AGC ve TED’in işbirliğiyle 
gazetecilere yönelik düzenlenen 
mesleki İngilizce kursları başladı. 
AGC Başkanı İdris Taş, “Proje çok 
kıymetli. Emeği geçenlere teşekkür 
ediyorum” dedi. n 8’DE 
 

Gazeteciler mesleki 
İngilizce öğrenecek

Dondurma uyarısı
n GIDA Mühendisleri Odası Antal-
ya Şube Başkanı Ali Manavoğlu,  
içinde kristalleşme oluşan don-
durmanın, gıda zehirlenmesine yol 
açabileceği için kesinlikle yenilme-
mesi gerektiğini söyledi. n 5’TE 

n TÜKETICILER Bir-
liği Antalya Şube Başkanı 
Neşet Gündüz, “İnternet 
alışverişlerinde genellikle 
tüketici alışverişini yaptık-
tan sonra hayvanın iste-
diği gibi olmadığını fark 
ediyor. “ dedi. n 6’DA 

İnternetten kurbanlık 
alırken dolandırılmayın

İLK SERVİS BAŞKANDAN

İÇLERİ ÇÖPLÜĞE DÖNDÜ
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Antalya’nın önemli 
kültürel mirasların-
dan biri olan tarihi su 
sarnıçları, ilgisizlik ve 

bakımsızlık nedeniyle yok olma 
tehlikesiyle karşı karşıya kaldı. 
Antalya-Korkuteli ve Burdur göç 
yolları boyunca, özellikle Selçuk-
lu, Osmanlı ve Erken Cumhuriyet 
dönemlerinde yörükler tarafından 
inşa edilen bu yapılar, bir zaman-
lar göçer yaşamın en önemli su 
kaynaklarıydı. Günümüzde ise 
büyük bir kısmı kaderine terk 
edildi. 

DEFİNE VE KİRLİLİK
Taşınmaz Kültür Varlığı statüsün-
de bulunan ve çoğu tescilli olan 
bu sarnıçlar bir yandan define-
cilerin hedefi haline gelirken 
diğer taraftan da çevre kirliliği ile 
gündeme geldi. Antalya Kültür 
Varlıkları Envanteri Projesi yürü-
tücüsü Orhan Deniz Kaplan, Ke-
pez İlçesi Kızıllı Mahallesi’nde 
yer alan ve “Yeni Sarnıç” olarak 
bilinen yapının içler acısı haline 
dikkat çekti. Kaplan, “Yol kena-
rında bulunduğu için çöplük gibi 
kullanılan sarnıçta, merdivenler 
kırılmış, yapının içine kaçak kazı 
yapılmış. Bu da yapının tarihi do-
kusuna ciddi zarar vermiş.” dedi.

ÖZVERİYLE SAHİP ÇIKILMALI
Kaplan, 2010’lu yıllarda Kepez 
Belediyesi’nin bazı sarnıçlar 
üzerinde gerçekleştirdiği resto-
rasyon projelerinin umut verici 
olduğunu, ancak bu çalışmaların 
sürdürülebilir olmamasının büyük 
bir eksiklik olduğunu ifade etti. 
“Yörük kültürü, belediyeler ta-
rafından düzenlenen festivallerle 
yaşatılmaya çalışılıyor. Ancak bu 
kültürün en önemli somut yapıları 
olan sarnıçlara da aynı özveriyle 
sahip çıkılmalı” diyerek başta 

Antalya Büyükşehir Belediyesi 
olmak üzere, Aksu, Kepez ve 
Döşemealtı ilçe belediyelerini 
göreve davet etti.

ZARAR VERMEK SUÇ
Kaplan, “Tarihi eserler hepimizin 
ortak mirasıdır. Onları koru-
mak vatandaşlık görevimizdir. 
Kültür ve tabiat varlıklarına zarar 
vermek suç.” dedi. Kaplan, bu 
yapıların korunmasının sadece 
geçmişe değil, geleceğe de bir 
sorumluluk olduğunu vurguladı. 
n ERTUĞRUL GÜN

YÖRÜKLERE 
VEFASIZLIK

TARİHİ SU SARNIÇLARI BAKIMSIZLIKTAN ÇÜRÜYOR

Selçuklu, Osmanlı ve Erken Cumhuriyet dönemlerinde Yörükler tarafından 
Antalya’da inşa edilen su sarnıçlarında tarihi bir ayıp yaşanıyor. Kaderine terk 
edilen ve bazıları çöplüğe dönen sarnıçların perişan hali büyük tepki çekti.

Antalya’da sahipsiz hayvanlar yararına 
7 gün 24 saat hizmet veren merkezde 
sahiplenmeyi bekleyen yüzlerce kedi 
ve köpeğin her türlü bakım ve rehabi-
litasyonu gerçekleştiriliyor. Antalya’da 
sahipsiz hayvanların barındığı merkezde 
kedi veya köpek sahiplenmek oldukça 
kolay. 7/24 hizmet veren merkeze ait 
https://patidostu.antalya.bel.tr/Home/
SahiplendirilecekHayvanlar internet 
sitesine girerek sahiplenmek istediğiniz 
kedi veya köpeği seçebiliyorsunuz. 

HER KÖŞEDE O İLAN VAR!
Antalya’da sokak hayvanlarının sahip-
lendirilmesi için harekete geçen Büyük-
şehir Belediyesi başlattığı çalışmayla 
şehrin her köşesinde vatandaşların 
karşısına çıkıyor. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi barınaklardaki sokak hayvan-
larının sahiplendirilmesi için adeta sefer-
berlik ilan etti. Şehrin tüm ana arterleri 
üzerindeki billboard alanlarında uygula-
ma giden Büyükşehir, tüm vatandaşlara 
‘satın alma sahiplen’ dedi.

SATIN ALMA SAHİPLEN!
Antalya Büyükşehir 
Belediyesi tarafın-
dan ‘Satın Alma 
Sahiplen’ sloganıyla 
hizmet veren Sokak 
Hayvanları Geçici 
Bakımevi ve Reha-
bilitasyon Merke-
zinde sahiplenmeyi 
bekleyen yüzlerce 
kedi ve köpek yer 
alıyor. Sahiplenmek 
istediğiniz hayvanın 
protokol numarasını 
not alarak 0 (242) 
332 53 18 numa-
ralı telefon hattını 
arayarak istediğiniz 
hayvanı sahiplene-

biliyorsunuz. Konuya ilişkin yapılan 
açıklamada; “Telefon hatlarımız hafta 
içi 09:00-17:00 saatleri arasında hizmet 
vermektedir. Bakımevimizde rehabilitas-
yon işlemleri tamamlanmış ve veteriner 
hekimlerimizce sahiplenmesi uygun 
görülen kedi ve köpeklerimiz hafta içi 
ve hafta sonu 14:00 – 16:00 saatleri ara-
sında yeni yuvalarına kavuşmak üzere 
sizleri bekliyor” denildi. 

HAYVAN AMBULANS İŞ BAŞINDA…
“Belediyemizin Sokak Hayvanları Geçi-
ci Bakımevi ve Rehabilitasyon Merkezi, 
Antalya’da sahipsiz hayvanlar yararına 
7 gün 24 saat hizmet vermektedir” şek-
linde yapılan açıklamada; “Yaralı veya 
acil durumdaki hasta hayvanlar Hayvan 
Koruma ve Kontrol Ekiplerimizce ya da 
Veteriner Hekim kontrolünde “Hayvan 
Ambulansı” ya da “Hayvan Kontrol 
Ekip Aracı” ile Bakımevimize nakledil-
mektedir. Acil durumlardaki gelen tüm 
ihbarlar tarafımızca alınarak, geliş sıra-
sına göre en hızlı şekilde değerlendiril-
mektedir” denildi.  n BÜLENT ÖNER/
antalyakorfez.com

Sahiplenilmeyi bekliyorlar
Antalya Büyükşehir Belediyesi 
tarafından kurulan Sokak Hayvan-
ları Geçici Bakımevi ve Rehabili-
tasyon Merkezinde yüzlerce kedi 
ve köpek sahiplenmeyi bekliyor. 
Belediyenin internet sitesine gire-
rek sahiplenmek istediğiniz kedi 
veya köpeği belirleyebiliyorsunuz.

Hindistan’da Türkiye’ye 
karşı başlatılan boykot, milyon 
dolarlık Hint düğünü pazarını 
da olumsuz etkiledi. Yapılması 
planlanan bazı düğünler iptal 
edildi.  Turizmci Hamit Kuk, 
Hindistan’daki birçok firmanın 
Türkiye’yi boykot etmeye baş-
ladığının altını çizerek, “Şu ana 
kadar firmalardan öğrendiğimiz 
kadarıyla 2 düğün organizasyo-
nu iptal edildi. Bir düğününde 
iptal olup olmadığı konusunda 
da tam netlik kazanmadı. Fakat 
ileriye dönük yeni düğün orga-
nizasyonları maalesef alamıyor 
şu anda firmalarımız. “ ifadele-
rini kullandı.
Kuk “Turizm sektörü de haliyle 
bundan nasibini almaya başla-
dı. Özellikle son dönemde 2-3 
tane düğün organizasyonu iptal 
edildi. Hindistan pazarında bili-
yorsunuz düğün organizasyonu 
çok şaşalı geçiyor. Milyonlarca 
dolarlık düğün organizasyonları 

oluyor. Türkiye’de Hindistan 
düğün pazarından ciddi bir pay 
almaya başladı. Yaklaşık 70 
milyon ile 150 milyon dolar 
arasında değişen düğün orga-
nizasyonları oluyordu. Bu sene 
biraz sıkıntı var, önümüzdeki 
dönemde işin nasıl şekillene-
ceğini hep beraber göreceğiz. 
İnşallah bu geçici bir durum 
olur ve uzun sürmez “ şeklinde 
konuştu.  n İHA

İptaller sürüyor

Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi’ne bağlı Zabıta Daire 
Başkanlığı ekipleri, Şehit 
Binbaşı Cengiz Toytunç Cad-
desi’nde emniyet ve motorlu 
zabıta ekipleriyle birlikte 
kaldırım işgallerine karşı 
denetim gerçekleştirdi. Va-
tandaşlardan gelen şikayet-
ler ve rutin yapılan denetim-
ler sırasında kaldırımı işgal 
eden işletmeler uyarıldı. 
Denetimlerde kaldırımda 
bulunan masa, sandalye ve 
tabela gibi eşyalar kaldırıldı. 
DENETİMLER SÜRECEK 
Büyükşehir zabıta 
ekipleri, daha 
öncede yap-
tıkları rutin 
denetimlere 
rağmen 
kaldırımı 
işgal eden 
işletmelere 
ise 5326 
sayılı Kabahat-
ler Kanunu’nun 
38/1 maddesi gereği 
1406 TL idari para cezası 
kesti. Ayrıca trafik akışını ve 
yaya güvenliğini sağlamak 
amacıyla, emniyet ekipleri, 
kaldırımlara park edilmiş 
olan taşıtlara cezai işlem 
uyguladı. 
Zabıta yetkilileri, cezanın 15 
gün içinde ödenmesi halinde 
yüzde 25 indirim uygulana-

cağını bildirdi. Büyükşehir 
zabıta ekipleri, denetimlerin 
düzenli ve kesintisiz bir 
şekilde Antalya’nın her böl-
gesinde süreceğini belirtti. 
VATANDAŞLARIN DAHA 
RAHAT YÜRÜMESİ İÇİN 
ÇALIŞIYORUZ
Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Zabıta Daire Başkanı 
Behiç Özdemir, şehrin farklı 
noktalarında denetimlerin 
rutin olarak gerçekleştiğini 
belirterek, “Her gün farklı 
noktalarda denetimlerimizi 

sürdürüyoruz. Bugün 
emniyet ekipleri-

mizle birlikte 
bir denetim 
gerçekleştir-
dik. Turizm 
sezonunun 
da başlama-

sıyla birlikte 
esnaflarımızdan 

bizlere gerekli 
anlayışı göstermesini 

bekliyoruz. 
Kaldırım işgalinde bulunan 
işyerleri hakkında 5326 
sayılı kanunun 38/1 maddesi 
gereğince gerekli cezai iş-
lemleri uyguluyoruz. Vatan-
daşlarımızın kaldırımlarda 
rahat yürüyebilmeleri adına 
denetimlerimiz kesintisiz 
olarak devam edecek” dedi.  
BÜLTEN/ABB

KALDIRIM DENETİMİ

KUMLUCA Kaymakamı Bahadır 
Güneş ilçede yapımı devam eden 
yatırımları inceledi.. Tarım, sanayi, tu-
rizm ve eğitim sektörlerinde yaşanan 
enerji yetersizliğini ortadan kaldırmak 
amacıyla TEİAŞ Genel Müdürlüğü 
tarafından yaptırılan 154 kV Kumluca 
Transformatör Merkezi proje inşaatını 
gezen Kaymakam Güneş, çalışmalar 
hakkında bilgi aldı. Transformatör 
Merkezi’nin yaklaşık 15 dönüm arazi 
üstüne kurulduğu, ihale bedeli 227 
milyon TL olan bu yatırım sayesinde 

bölgede elektrik kesintisi probleminin 
kalmayacağı belirtildi. Projenin 2026 
Mayıs ayı sonu itibari ile bitirilerek 
hizmet vermeye başlayacağı kayde-
dildi. Kaymakam Bahadır Güneş ve 
beraberindeki heyet daha sonra İlçe 
Jandarma Komutanlığı ve Hükü-
met Konağı binalarının inşaatlarını 
gezdi. Kaymakam Bahadır Güneş, 
jandarma binasının önümüzdeki eylül 
ayı sonunda, Hükümet Konağı’nın 
ise yılbaşı itibari ile bitirilip hizmete 
gireceğini söyledi. n DHA

Kaymakam Güneş yatırımları inceledi
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Dolandırıcılar her 
geçen gün yeni yön-
temlerle vatandaş-
ları mağdur etmeye 
devam ediyor. Bu 

kez hedefte kargo bekleyen va-
tandaşlar vardı. Türkiye’nin önde 
gelen kargo şirketlerinden birinin 
ismi kullanılarak gönderilen sahte 
mesajlarla çok sayıda kişi tuzağa 
düşürüldü. Dolandırıcılar, aynı gün 
içinde evine kargo gelecek vatan-
daşların bilgilerine ulaşarak cep 
telefonlarına mesaj gönderdi.

BAĞLANTI ADRESİNE DİKKAT
Gönderilen mesajda, “Değerli 

müşterimiz, paketinizi birçok kez 
teslim etmeye çalıştık ancak adres 
bilgilerinizin hatalı olması nede-
niyle teslimat gerçekleştirilemedi. 
Lütfen bilgilerinizi 8 saat içinde 
güncelleyin.” ifadeleri yer aldı. 
Mesajda, belirtilen süre içerisinde 
işlem yapılmaması durumunda 
ürüne günlük “gözaltı” ücreti 
ekleneceği de belirtildi. Mesajın 
sonunda bir bağlantı adresi yer 
aldı.

TUZAĞA ÇEKİP BİLGİLERİ 
ALDILAR

Linke tıklayan kullanıcılar, önce 
adres bilgilerini güncellemeleri 

gereken sahte bir 
forma, ardından 
ise tanınmış 
kargo firma-
sının birebir 
kopyalanmış 
ödeme sayfasına 
yönlendirildi. 
Dolandırıcılar, 
paketin yeniden 
gönderilebilmesi 
için sembolik bir 
ücret olan 9 lira 
38 kuruş talep 
etti. Ancak bu 
ödeme ekranın-
da kart sahibinin 
adı, kart numarası, son kullanma 
tarihi ve güvenlik kodu da istendi. 
Bu sayede vatandaşların tüm kart 
bilgileri ele geçirildi.

AYNI ANDA MESAJ
Dolandırıcılardan son anda 

kurtulan Emine Uysal, “O gün 
gerçekten evime kargo gelecekti. 
Ben de işyerindeydim. Adreste 
beni bulamadıklarının doğruluğu-
na inandım. Mesajı görünce doğru 
olabilir diye düşündüm. Bağlantı-
ya girdim, bilgilerimi doldurdum. 
Ödeme kısmına geldiğimde şüphe-
lendim ve vazgeçtim. Daha sonra 
araştırınca sitenin kopya olduğunu 

ve mesajın dolandırıcılara 
ait olduğunu fark ettim.” 
dedi.

TÜKETİCİLERE UYARI
Tüketiciler Birliği An-

talya Şube Başkanı Neşet 
Gündüz, vatandaşları bu 
tür mesajlara karşı dik-
katli olmaları konusunda 
uyardı. Gündüz, “Dolan-
dırıcılar her yolu deniyor. 
Kopya sitelerle insanları 
kandırıyorlar. Tanımadı-
ğınız bağlantılara asla tık-
lamayın, kişisel ya da kart 
bilgilerinizi paylaşmayın. 
Şüphe duyduğunuz her 

durumda resmi müşteri hizmetle-
riyle iletişime geçin.” dedi.

ELLERİNE DÜŞÜYORSUNUZ
Gündüz, “Genellikle “0850” ile 

başlayan bir telefon numarası üze-
rinden kullanıcıya şöyle bir mesaj 
geliyor: “Kargonuz adres nedeniy-
le gönderim merkezine iade edil-
miştir, tekrar gönderilebilmesi için 
lütfen adresinizi güncelleyiniz.” 
Bu mesajın devamında kullanıcıla-
rın tıklaması için bir link iletiliyor. 
Bu linke tıkladığınızda genellikle 
sahte bir kargo firmasının gerçek 
bir forma benzeyen sahte bir say-

fasına ulaşıyorsunuz. Sözde adres 
bilgilerinizi yeniliyorsunuz ancak 
kargonun yeniden gönderimi için 
sizden belli bir tutarda ödeme talep 
ediliyor. Genellikle de bu ödeme 
için kart bilgileriniz isteniyor. 
Kart bilgilerinizi girdiğiniz anda 
da dolandırıcıların eline düşmüş 
oluyorsunuz. Bu bilgileri kullanan 
suçlular kredi veya banka kartınızı 
kullanarak hesaplarınızı kullanabi-
liyorlar.” dedi. 

ÜCRET TALEP EDİLMEZ
Tüketicileri bu tür mesajlara 

karşı uyaran Gündüz, “Kargo şir-
ketlerinin veya alışveriş yaptığınız 
platformların birçoğu yeniden 
gönderim için herhangi bir ücret 
talep etmiyor.Eğer gerçekten de 
adresinize gelip kargonuzu size 
ulaştıramadılarsa, size kargonuzun 
teslim edilemediği yönünde bir 
mesaj geliyor, ancak devamında 
tıklamanız gereken bir link veya 
ödeme yapmanız için iletilen bir 
form bulunmuyor. Kargonuz, 
kullanılan kargo firmasının ilgili 
biriminde genellikle 3 gün bekle-
tiliyor ve sonrasında iade olarak 
çıkış yaptığı firmaya geri gidiyor.” 
sözlerine yer verdi.  

n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL 
HABER

Her geçen gün 
kendilerine yeni 
bir yöntem bulan 
dolandırıcılar bu 
kez kargo bek-
leyen yüzlerce 
vatandaşa tuzak 
kurmaya başla-
dı. Dolandırıcılar 
kargo teslimi ile 
aynı gün mesaj 
atarak onlarca 
kişiyi mağdur etti. 
Kopya site üze-
rinden bağlantıya 
tıklayanlar büyük 
hüsran yaşadı

SMS yoluyla  
dolandırıcılık

Kargo bekleyen vatandaşlara büyük tuzak: Bir tıkla bütün her şeyinizi kaybedilirsiniz!

Alanya Belediyesi Zabıta 
Müdürlüğü ekipleri, teknik 
takip sonucu şehirlerarası 
sefer yapan bir otobüsün 
bagajında soğuk zincir kural-
larına uyulmadan taşınan 50 
kilo midyeye el koydu. Gıda 
güvenliği açısından büyük 
risk taşıyan deniz ürünleri 
ekiplerin kontrolünde imha 
edilirken, midyeleri taşıyan 

otobüs ile teslim edecek 
ve alacak kişiler hakkında 
tutanak düzenlendi.

CAMİ AVLUSUNDA 
TEZGAHI YIKADI
Denetimler kapsamında 
Şekerhane Mahallesi’nde 
faaliyet gösteren bir işletme-
nin, dürüm tezgahını cami 
avlusunda hortumla yıkadığı tespit edildi. Kamuya açık 

alanların hijyenine aykırı 
şekilde yapılan söz konusu 
durum nedeniyle iş yerine 
cezai işlem uygulandı. Çarşı 
Mahallesi’nde faaliyet gös-
teren bir barın ise önündeki 
bariyerler üzerinde dans 
eden kişi nedeniyle kamu 
düzeninin bozduğu belirlen-
di. Her iki işletme de Alanya 
Belediyesi Encümeni kara-
rıyla mühürlenerek geçici 
süreyle ticaretten men edildi.

DENETİMLER ARTARAK 

DEVAM EDECEK
Alanya Belediyesi’nden 
yapılan açıklamada, yaz 
aylarında artan gıda sev-
kiyatlarının hijyen koşul-
larına uygun yapılmasının 
önemi vurgulanarak, “Halk 
sağlığını tehdit eden kişi ve 
işletmelere karşı tavizsiz de-
netimlerimiz sürecek. Kamu 
düzenini bozan işletmelere 
karşı da ilgili mevzuat 
çerçevesinde gerekli işlemler 
uygulanacaktır” ifadelerine 
yer verildi.  n DHA 

Midye operasyonu 

MUĞLA’nın Fethiye ilçesi açıklarında 
seyreden bir yelkenli teknede 2 göçmen 
kaçakçısı ile 2’si çocuk 33 kaçak göçmen 
yakalandı.Sahil Güvenlik ekipleri,  akşam 
üzeri yelkenli tekne içerisinde bir grup kaçak 
göçmen olduğu ihbarı aldı. İhbar üzerine 
görevlendirilen Sahil Güvenlik Botu, hareket 
halindeki yelkenli tekneyi durdurdu. Sahil 
Güvenlik ekipleri, yaptıkları kontrolde, 
tekne içerisinde 2’si çocuk toplam 33 kaçak 
göçmen ile 2 göçmen kaçakçısı şüphelisini 
yakaladı.Yakalanan kaçak göçmenlerin 
uyrukları, 13 Yemen, 12 Filistin, 4 Suriye, 2 
Mısır, 1 Irak ve 1 İran olduğu tespit edilerek 
kıyıya çıkartıldı. Kaçak göçmenler, kıyıdaki 
işlemlerinin ardından Muğla İl Göç İda-
resi Müdürlüğü’ne gönderildi. Yakalanan 
göçmen kaçakçısı şüphelileri ise gözaltına 
alınarak polis merkezine gönderildi. Şüpheli-
ler, polis merkezindeki işlemlerinin ardından 
adliyeye sevk edildi.  n DHA

KAÇAKLARA 
OPERASYON

BURDUR’un Bucak ilçesinde otomobilin 
şarampole devrildiği kazada 2 kişi yaralandı.
Bucak  Kestel- Keçili köy yolunda, sürü-
cüsünün kimliği öğrenilemeyen 15 PV 214 
plakalı otomobil henüz bilinmeyen nedenle 
şarampole devrildi. Kazada araçta bulunan 
2 kişi yaralandı. Kazayı görenlerin 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne yaptığı ihbar üzerine 
bölgeye sağlık, jandarma ve itfaiye ekipleri 
sevk edildi. 1’i araçta sıkışan 2 yaralı itfaiye 
ekiplerinin çalışması sonucu çıkarılarak 
sağlık ekiplerine teslim edildi. Yaralılar ilk 
müdahalenin ardından ambulanslarla Bucak 
Devlet Hastanesi’ne götürüldü. n DHA 

ŞARAMPOLE 
DEVRILDI...

Alanya ilçesinde zabıta ekipleri bir yolcu otobüsünün bagajında 
sağlıklı olmayan şekilde taşınan 50 kilo midyeye el koyup, imha etti. 

Manavgat’ta turizm sektöründe tur 
aracında şoförlük yapan 54 yaşındaki 
adam otelden çıkış saatinde otel odasını 
boşaltmayınca hayatını kaybettiği 
ortaya çıktı. Manavgat Aşağı Pazarcı 
Mahallesi Fevzi Çakmak Caddesi’nde 
meydana gelen olayda 54 yaşındaki 
Veysel Poyraz, pazar günü akşam 

saatlerinde cadde üzerinde bulunan 
otele yerleşti. Bir gece konaklayaca-
ğını belirten ve anahtar alarak odaya 
çıkan Poyraz, dün odayı boşaltması 
gereken saatte otelden çıkış yapmadı. 
Bunun üzerine odanın kapısını çalan ve 
seslenmesine rağmen Poyraz’dan yanıt 
alamayan otel sahibi yedek anahtarla 
odanın kapısını açarak içeriye girdi. 
 Otel odasında ölü bulundu 
  Veysel Poyraz’ı oda içerisinde hare-
ketsiz şekilde gören otel sahibi Metin 

D.’nin durumu 112 Acil Çağrı Merke-
zi’ne bildirmesi üzerine verilen adrese 
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. 
Sağlık ekiplerinin yaptığı kontrollerde 
Poyraz’ın hayatını kaybettiği belirlen-
di. Poyraz’ın cansız bedeni Manavgat 
Emniyet Müdürlüğü Olay Yeri İnce-
leme ekibi, Adli Tabip ve Cumhuriyet 
Savcısının incelemelerinin ardından 
kesin ölüm sebebinin belirlenmesi için 
Antalya Adli Tıp Kurumu morguna 
kaldırıldı.  n İHA 

Turizm şoförü ölü bulundu   

Eşiyle  birlikte geldiği Manavgat Pazar-
tesi Pazarı’nda alışveriş yapan Alman 
uyruklu Marit Breustedt isimli turist, 
yanlarına gelen ve Türk bayrağı satmak 
isteyen şahsın kapkaçına uğradı. Şahıstan 
bayrak almak için duran Alman turist, 
cüzdanını çıkartarak şahsa 1 euro vermek 
isterken kimliği belirsiz şahıs, turistin 
300 eurosunu alarak kaçmaya başladı. 
Eşi ile birlikte kapkaççının peşinden 
koşan Breustedt, bir süre sonra yorularak 
durdu. Durumu fark ederek kapkaççıyı 
kovalamayı sürdüren Ahmet Doru isimli 
esnaf, kısa süreli kovalamacanın ardın-
dan şüpheliyi yakaladı. 

PARALARINI GERİ ALDILAR 
  Alman turistin yanına getirilen ve ismi-
nin Mustafa A. olduğu öğrenilen kapkaç 
şüphelisi, turistlere parasını geri verdi. 
Olay yerine gelen Manavgat İlçe Emni-
yet Müdürlüğü ekiplerine teslim edilen 
şahsın 2 ayrı suç kaydı bulunduğu öğre-
nildi. Marit Breustedt, parasını geri almış 
olmasına rağmen kapkaç suçlusunun 
cezasını çekmesi için karakola giderek 
şikayette bulundu. Olay anı ve yaşanan 
kovalamaca anları çevredeki iş yerlerinin 
güvenlik kamerası tarafından kaydedil-
di.    Mustafa A., cumhuriyet savcısının 
talimatı doğrultusunda gözaltına alınarak 
polis merkezin götürüldü.  n İHA 
 

TURISTE 
KAPKAÇ
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Antalya Balıkçı Barınağı’ndaki eksiklikle-
rin yerine getirilmediği gerekçesiyle yargı-
lanan Yeni Liman Su Ürünleri Kooperatifi 
Başkanı Cemal Talas ile üyeler H.A. ve 
K.Ç.D., suçun yasal unsurlarının oluşmadı-
ğına karar verilerek beraat etti. Beraat kara-
rının ardından CHP Milletvekili Cavit Arı, 
barınak sakinlerini ziyaret etti.  Balıkçılar-
da sohbet eden Arı, yaşanan sorunların yanı 
sıra yönetimin halen kayyumda olmasını 
eletirdi. Arı “Antalya Balıkçı Barınağı’nı 
ziyaret ettim. 400 balıkçının alın teriyle 
ayakta duran bu barınakta haksız tahliye ve 
kayyum süreci yaşandı. Mahkeme koope-
ratifin hakkını teslim etti, yöneticiler beraat 
etti. Barınak balıkçınındır, geri verilmeli-
dir” dedi. 

NE OLMUŞTU?
Tarım ve Orman Bakanlığı müfettişleri 
tarafından 2022 yılında yapılan denetimler-
de S.S. Yeni Liman Su Ürünleri Koopera-
tifi’nde 15 maddelik eksiklik tespit edildi. 
Eksikliklerin giderilmesi için 60 gün süre 
verildi. Ancak süre sonunda bazı eksiklik-
ler tamamlanamayınca kooperatif yönetimi 
ek süre talep etti. Ek süreye rağmen bazı 
eksikliklerin sürdüğü belirlendi. İl Tarım 
Müdürlüğü, özellikle 1, 4, 12 ve 15’inci 
maddelerde halen eksikler olduğunu tespit 
etti. Bunun üzerine yönetim kurulu üyeleri 
Cemal Talas, H.A. ve K.Ç.D. hakkında 
suç duyurusunda bulunuldu. Hazırlanan 
iddianamede, sanıkların bakanlık talimatla-
rına uymadığı ve Kooperatifler Kanunu’na 
aykırı davrandığı belirtilmişti. Davanın 
karar duruşmasında mahkeme heyeti suçun 
oluşmadığına hükmetti.  
n BÜLENT ÖNER/antalyakorfez.com

CAVIT ARI’DAN 
BALIKÇI 
BARINAĞINA 
ZIYARET  

Manavgat Belediye Başkanı Niyazi Nefi 
Kara, Pazartesi Pazarı’nı ziyaret etti. Pazar 
esnafının sorunlarını dinleyen, onların 
görüş ve taleplerini not alan Başkan Kara, 
Manavgat Belediyesi’nin mevcut hizmet-
leri ve geleceğe yönelik projeleri hakkında 
da bilgi verdi.Kara, “Pazartesi pazarımızda 
esnaf ve vatandaşlarımızı ziyaret ettik. Her 
zaman dost ellerini omzumuzda hissettiği-
miz kıymetli hemşehrilerimizin sorunlarını 
yerinde görüp, önerilerini dinledik. Her 
öneriyi yol haritamızın bir parçası olarak 
değerlendiriyoruz. Bugüne kadar olduğu 
gibi bundan sonra da mahallelerimizde, 
pazarlarımızda, sokaklarımızda vatan-
daşlarımızla buluşmaya devam edeceğiz. 
Birlikte başaracağız” dedi.  n BÜLTEN/
MANAVGAT BELEDİYESİ 

Kara, pazarda 
esnafla buluştu

Antalya’da 2024 yılına ait toplu taşıma 
verileri açıklandı. Şehir içi raylı ulaşı-
mın ana omurgasını oluşturan Antray, 
yıl boyunca 31 milyon 397 bin 892 
biniş ile rekor seviyelere ulaşırken, kent 
merkezinden geçen nostaljik tramvay 
hattına yalnızca 1 milyon 135 bin 960 
biniş yapıldı. Bu veriler, nostaljik tram-
vayın kullanım oranı ve işlevselliği üze-
rine yeniden düşünülmesi gerektiğini 
gündeme taşıdı. Şehir Plancıları Odası 
Antalya Şube Başkanı Funda Yörük, bu 
konuda bir öneride bulundu. 

GÜZERGAH DEĞİŞTİRİLSİN 
Nostalji tramvayı hattının taşınabilirlik 
ve kullanılabilirlik açısından yeniden 
değerlendirilmesi gerektiğini belirten 
Yörük, “Nostaljik tramvayın yerine, 
daha toplu taşımaya uygun bir güzer-
gâh getirilmesi ve hattın uzatılması ile 
önemli avantajlar elde edileceğini düşü-
nüyorum. Bu sayede hem mevcut hattın 
etkinliği artar hem de toplu taşıma 
sistemine entegre bir yapıya kavuşulur” 
dedi. Yörük, önerilen güzergâh değişik-
liğinin sadece nostaljik bir sembolün 
korunması açısından değil, ulaşım plan-
lamasının etkinliği açısından da büyük 
önem taşıdığını belirtti.

KONYAALTI SAHİLİ ÖNEMLİ 
Başkan Yörük, nostalji tramvayının 
özellikle Atatürk Caddesi ve Atatürk 
Parkı güzergâhı üzerinden Konyaaltı 
sahiline kadar uzatılmasının ulaşım 
açısından daha işlevsel bir seçenek 
sunabileceği ifade etti. Yörük, yaz ay-
larında yoğun ziyaretçi çeken Konya-
altı sahilinde, toplu taşıma ihtiyacının 
arttığına dikkat çekti. Nostaljik tramva-
yın bu bölgeye uzatılması halinde hem 
yerel halkın hem de turistlerin daha 
kolay erişim sağlayabileceğini, bu sa-
yede hattın yolcu sayısının ciddi oranda 
artabileceğini öngören Yörük, “Deniz 
odaklı bir ulaşım aksı oluşturmak, tram-
vayın cazibesini artıracaktır. Bu tür bir 
hat, hem görsel hem de işlevsel açıdan 
Antalya’ya değer katar” açıklamasında 
bulundu.

FİZİBİLİTE VE ALTYAPI ÇALIŞMALARI 
GÜNDEMDE
Uzatma önerilerinin hayata geçirilebil-
mesi için ilk etapta detaylı fizibilite ve 
altyapı analizlerinin yapılması gereki-
yor. Güzergâhın yol durumu, yayalaş-
tırma potansiyeli, çevre düzenlemeleri, 
mevcut trafik yapısı ve maliyet analizi 

gibi birçok teknik başlığın detaylı 
biçimde incelenmesi planlanıyor. 
Uzmanlar, fizibilite sürecinin ardından 
ulaşım master planına entegre edilme-
siyle birlikte Nostaljik Tramvay hattının 
yeniden yapılandırılabileceğini ifade 
ediyor. Yapılacak teknik analizlerin 
ardından belediye ve ilgili kurumların 
nihai kararı vermesi bekleniyor.

GÖZLER YEREL YÖNETİMLERDE

Tüm bu gelişmelerin ardından gözler 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ve Ula-
şım Planlama Dairesi’ne çevrildi. Şehir 
plancıları, toplu taşımayı güçlendire-
cek ve aynı zamanda kentin kimliğini 
koruyacak bu tür projelerin desteklen-
mesi gerektiğini vurgularken, nostaljik 
tramvayın geleceğiyle ilgili alınacak 
kararların kent ulaşımının geleceğini 
şekillendireceği belirtildi.  n DUYGU 
TEKİN/antalyakorfez.com

Şehir Plancıları Odası Antalya Şube Başkanı Funda Yörük, nostaljik tramvay hakkında yeni bir öneride bulun-
du. Yörük, nostaljik tramvay güzergahın Konyaaltı sahiline uzatılmasının kente değer katacağını vurguladı. 

NOSTALJİK 
TRAMVAY
HATTI 
SAHİLE İNSİN

Antalya’da emniyet şeridini sürekli işgal eden trafik 
magandaları, hayat kurtaran ambulans, itfaiye ve 
polis araçlarının önünde engel oluşturuyor.  Kent 
sakinleri, kural tanımaz sürücülerin saptanarak bun-
lara karşı yaptırım uygulanmasını bekliyor.  
TÜİK’in 2025 verilerine göre Antalya’da kayıtlı 
otomobil sayısı 702 bin 394’e ulaştı. 2,7 milyona 
yaklaşan nüfusuyla birlikte özellikle yaz aylarında 
turist yoğunluğu ile trafikteki araç sayısı katlana-
rak artıyor. Özel araç kullanımının yoğun olduğu 
merkez ilçelerde ulaşım neredeyse sabah ve akşam 

saatlerinde kilit bir hal 
almaya başladı. Trafik çi-
lesinin büyüdüğü kentte bu 
kez de emniyet şeridi isyanı 
yaşanıyor. 

KAZAYA DAVETİYE
En büyük sıkıntı ise D-400 
karayolunun Serik-An-
talya yönünde, özellikle 
akşam saatlerinde yaşan-
dığı kaydedildi. Yoğun 
trafikte saatlerce bekleyen 
sürücüler, emniyet şeridini 
kullanarak öne geçmeye 
çalışan sürücülerin hem trafiği tıkadığını hem de 
kazalara davetiye çıkardığını belirtti. Sürücüler 
emniyet ekiplerinin sık sık denetim yapması çağrı-
sında bulundu. 

KİMSE MÜDAHALE ETMİYOR
Vatandaşlar, özellikle Isparta Köprüsü altındaki bağ-
lantı yolunun kenarında bulunan yaklaşık 1 kilomet-

relik emniyet şeridinin sürekli işgal 
edildiğini, bu duruma kimsenin 
müdahale etmediğini ifade etti. 

MOTOSİKLET ENFLASYONU 
Türkiye genelinde bir otomo-
bile ortalama 2,7 kişi düşerken, 
Antalya’da bu oran 1,7’ye kadar 
düştüğü kaydedildi. Motosiklet 
kullanımında da ciddi bir yoğun-
luk söz konusu. Türkiye ortala-
masında bir motosiklete 13,7 kişi 
düşerken, Antalya’da bu oran 5,5 
kişi oldu. 

ŞERİT İHLALİNİN CEZASI 
2025 yılı itibarıyla emniyet şeridi ihlali cezası 9 bin 
268 TL olarak belirlendi. Bu ceza, tebliğ tarihinden 
itibaren 15 gün içinde ödenirse yüzde 25 indirimle 
6 bin 951 TL’ye düşüyor. Ödemeler, e-Devlet, GİB 
internet sitesi, PTT şubeleri veya anlaşmalı bankalar 
üzerinden yapılabiliyor.  
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL HABER

TRAFIK MAGANDALARI
Emniyet şeridini işgal ediyorlar
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Antalya Kurumlar Vergi Dairesine 
kayıtlı 9060418984 sicil numaralı 

vergi mükellefiyiz. Şirketimiz adına 
kayıtlı BEKO marka AT0000004016 
sicil numaralı Yazar Kasa Pos Ci-

hazı Ruhsatı kaybolmuştur. 
Hükümsüzdür.

ÜLKERLER OTO TAMİR BAKIM 
İNŞAAT MALZEMELERİ YEDEK 
PARÇA TURİZM İNŞAAT SANAYİ 

VE TİC. LTD. ŞTİ.
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ZAYİ

Antalya Olgunlaşma Enstitü-
sü’nün hazırladığı ‘Coğrafi 
İşaretli Glutensiz Ürünler’ 
kitabı lansmanı gerçekleşti-

rildi. Kitabın hikayesinin 2023 yılında 
başladığını belirten Enstitü Müdürü 
Emine Erkal, “Sayın valimizin göreve 
başlamasıyla eşi Ebru Hanım’ın katkı-
larıyla bu projeye adım attık. Bugün, 
iki yıllık emeğin sonucu olan kitabı-
mızı sizlerle paylaşmanın gururunu 
yaşıyoruz” dedi. 

ÇOK ÇEŞİTLİ LEZZETLER 
Kitabın en önemli özelliğinin, Antal-
ya’nın coğrafi işaretli ürünlerinin glü-
tensiz tariflerde kullanılması olduğunu 
belirten Erkal, “Glütensizin yanında 
temiz içerik denilen tarifler yer almak-
ta. Kitabımızı ayıran en önemli özellik 
Antalya’mızın coğrafi işaretli ürün-
lerini glütensiz olarak ele almamız. 
Çok şanslıyız ki Antalya’nın coğrafi 
işaretli ürünlerinin çoğu aynı zamanda 
glütensiz. Alanya fıstıklı limonatası, 
Antalya piyazı, Manavgat altın susamı, 
kabak tatlısı, Finike portakalı, Alanya 
muzu ve Gazipaşa çekirdeksiz narı gibi 
pek çok ürün tariflerimizde yer alıyor” 
diye konuştu.

HER TARİF DEFALARCA DENENDİ
Proje sürecinde görev alan öğretmen-
leri tek tek sahneye davet eden Müdür 
Erkal, kitabın hazırlanışında tariflerin 
defalarca denenerek oluşturulduğu-
nu vurguladı. Erkal, “Yiyecek içecek 
öğretmenimizden çeviri yapan İngilizce 
öğretmenimize, görselleri hazırlayan 
öğretmenimize kadar herkesin emeği 
var. Tarifler iki yıldır deneme yanılma 
yöntemiyle ortaya çıkmıştır. Hata payı 
yoktur. Çünkü en az 5 kez denenmiş ta-
riflerle hata payını sıfıra indirdik” dedi.

EŞİM DE ÇÖLYAK HASTASI 
Tanıtımda konuşan Antalya Valisi Hulu-
si Şahin ise kitabın özellikle glutensiz 
tarifler içermesinin önemine dikkati 
çekti. Gluten hassasiyetinin çağımızın 

yükselen sağlık problemlerinden biri 
olduğuna işaret eden Şahin, “Antalya 
Olgunlaşma Enstitüsü tarafın-
dan iki yıldır gerçekten 
emekle hazırlanmış 
bir kitap. Bunu 
özellikle Türk 
Mutfağı 
Haftasında 
tanıtmaktan 
mutluluk 
duyuyorum. 
Hepini-
zin bildiği 
gibi glüten 
hassasiyeti 
son zaman-
larda artarak 
çağımızın ciddi 
bir problemi olarak 
karşımıza çıkıyor. Bu 
kitap hem çölyak hastaları 
hem de glutenin toleransı olanlar için 
büyük bir kazanım. Ayrıca Antalya’nın 

tescilli ürünlerini sağlıklı ve modern bir 
formatta sunuyor. Sevgili eşime de çok 

teşekkür ediyorum kendisi de çöl-
yak hastası, onun ilgileriyle 

beraber hayata geçmiş 
oldu” dedi.

DIŞ HATLARA 
TANITIM 
STANDI 
Kitabın ilk 
etapta 10 adet 
basıldığını 
kaydeden Vali 
Şahin, ilerleyen 

süreçte valilik 
olarak kitap için 

seri baskı yapıla-
cağını ve daha geniş 

kitlelere ulaştırılacağını 
belirtti. Antalya Havalimanı 

işletmecisi Fraport TAV firmasıyla iş 
birliği içinde Terminal 2 Dış Hatlar’da 
Antalya Olgunlaşma Enstitüsü’ne özel 

bir tanıtım köşesi oluşturulacağını ifade 
eden Şahin, “Antalya’nın değerlerini 
sadece tariflerde değil, markalaşma ve 
ticarileşme sürecinde de görünür hale 
getirmek önceliğimiz. Türk yemekleri-
ne ve Antalya lezzetlerine ayrıca yine 
Antalya’da yapılan Antalya’ya has 
ürünlerin de sergileneceği imkanlar 
sağlayacağız” dedi.

HEDEF AVRUPA BİRLİĞİ’NDE TESCİL
Antalya’nın sadece 20 coğrafi işaretli 
ürünü olmasının yetersiz olduğunu 
vurgulayan Vali Şahin, bu sayının 
artırılması için yeni inisiyatifler alındı-
ğını aktardı. Şahin, “Tescil süreçlerini 
hızlandıracağız. Ardından AB platfor-
munda bu ürünlerin tescil edilmesini 
sağlayacağız. 
Sonrasında ise markalaşma ve ticarileş-
me hedefiyle çalışacağız. Antalya’nın 
değerlerini ki bunlar sadece gıda değil, 
kültürel değerler de var; tescil süreçle-
rini hızlandırarak süreci tamamlayaca-
ğız” diye konuştu. n DHA 

Glutensiz tariflerle
Antalya lezzetleri
TÜRK Mutfağı Haftası kapsamında, Antalya Olgunlaşma Enstitüsü tarafından hazırla-
nan ‘Coğrafi İşaretli Glutensiz Ürünler’ kitabının tanıtımı yapıldı. Kitapta, 31 glutensiz 
tarif ile  23 adet Antalya Olgunlaşma Enstitüsü’nün ‘özel temiz içerik’ tarifi yer alıyor.

Öğrenci Kent Lokantası’nın açılışında 
konuşma yapan Kepez Belediye Baş-
kanı Mesut Kocagöz, özellikle gençler 
ve çocuklara yönelik projelere verdiği 
öneme dikkat çekerek, “Gençlerimizin 
yükünü hafifletmek, hayallerinin önün-
deki engelleri kaldırmak için varız. Bir 
genç kardeşimizin, sıcacık bir yemekle 
karnı doysun diye bu sofrayı kurduk” 
dedi. Günümüz ekonomik koşullarının 
hayatı zorlaştırdığını ve sıcak yemeğe 
ulaşmanın birçok öğrenci için lüks 
haline geldiğini belirten Kocagöz, bu 
projenin bir sosyal sorumluluk örneği 
olduğunu vurguladı.

SAĞLIKLI, TEMİZ VE DOYURUCU
“Kimse Aç Kalmayacak, Kimse Yalnız 
Yürümeyecek” ilkesiyle yola çıktık-
larını dile getiren Başkan Kocagöz, 
Öğrenci Kent Lokantası’nın “hep 
birlikte üreten, hep birlikte paylaşan bir 
anlayışın eseri” olduğunu belirtti. 126 
metrekare kapalı ve 45 metrekare açık 

alana sahip olan lokanta, 100 öğren-
cinin aynı anda yemek yiyebileceği 
kapasiteye sahip. Öğrenciler, burada 75 
liraya sağlıklı, temiz ve doyurucu bir 
öğün yiyebilecekler.

BİRLİKTE ÜRETİP, BİRLİKTE 
PAYLAŞACAĞIZ
Yemek servisi her gün 12.00 - 14.00 
saatleri arasında yapılacak. Bu saat-
ler dışında ise lokantada kahve, kek 

ve atıştırmalıklar da bulunacak. Tüm 
ürünlerin Kepez Vakfı’nda titizlikle 
hazırlandığını belirten Kocagöz, hijyen 
ve kalitenin ön planda tutulduğunu 
söyledi. Başkan Kocagöz konuşmasını, 
“Bu kapı, bu sofra, bu emek sizin için, 
gençlerimiz için. Bu kentin yarını için. 
Birlikte çalışacağız, birlikte üretece-
ğiz, birlikte paylaşacağız. Kepez’de 
sofralar bereketli olacak. Umutlar 
güçlü olacak. Gençlerin yüzü gülecek. 
Yarınlar aydınlık olacak. Ve biz, Kepez 
Belediyesi olarak, her zaman yanınızda, 
yanı başınızda olacağız. Çünkü bu kent 
gençleriyle var, gençleriyle büyüyecek” 
sözleriyle tamamladı.Türkiye’ye örnek 
olacak projelerden biri Öğrenci Kent 
Lokantası’nın açılışına CHP Kepez İlçe 
Başkanı Gökhan Ölmez, CHP Gençlik 
Kolları Başkanı Muhammed Tanrıverdi, 
Kepez Muhtarlar Derneği Başkanı Sü-
leyman Kabaağaç, Muhtarlar, Belediye 
Meclis Üyeleri ve öğrenciler katıldı. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

Öğrenciler için kent lokantası
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz’ün öğrencilere yönelik projeleri kapsamında hayata geçirdiği Öğrenci Kent Lo-
kantası, görkemli bir açılışla hizmete girdi. Proje, gençlerin düzenli ve sağlıklı beslenmesine katkı sunmayı hedefliyor.

Serinleten lezzet dondurmada küçük 
buz parçacıkları ile kristalleşme olma-
sı durumunda zehirlenmelere neden 
olabiliyor. Gıda Mühendisleri Odası 
Antalya Şube Başkanı Ali Manavoğ-
lu,  içinde küçük buz parçacıkları ve 
kristalleşme oluşan dondurmanın, 
gıda zehirlenmesine yol açabileceği 
için kesinlikle yenilmemesi gerektiği-
ni söyledi. 

SICAK YAZ GÜNLERİNİN 
SERİNLETEN LEZZETİ
Manavoğlu; “Sıcak yaz günlerinde 
serinletici özelliği nedeniyle sevilerek 
tüketilen dondurmanın sütten imal 
edilmesi nedeniyle her süt ürünü 
gibi bozulmaya, mikroorganizma 
üremesine elverişli gıda maddesi. 
Hijyenik ortamda muhafaza edilme-
yen dondurma, gıda zehirlenmesine 
neden olabilir. Kristalimsi, kumsu tat 
gelmesi dondurmanın eriyip, yeni-
den donduğunun en büyük kanıtıdır. 
Zararlı mikroorganizmalar nedeniyle 
ishal, ateş, kusma, halsizlik belirtileri 
görülebilir. Dondurma üretildikten 
sonra satışa sunuluncaya kadar mut-
laka derin dondurucularda muhafaza 
edilmesi gerekier” dedi. “Sütten üre-
tilen dondurma uygun sıcaklıkta mu-
hafaza edilmezse salmonella, listeria 
monocytogenes, enterobacteriaceae 
bakterileri oluşabilir. Dondurma sıfı-
rın altında 18 derecede muhafaza edil-
meli. Yaz aylarında güneşte bekletilen 
dondurma dolabında gündüz sıcak-
lığında bir miktar erimiş, sonrasında 
tekrar donmuş ürünlere rastlanabilir. 
Ambalajında görsel bozukluk varsa 
ürünün bozulmasını anlayabilirsiniz. 
Tüketici dondurma ambalajını atma-
dan ilgili firmaya bilgi vermeli.” 
n BÜLENT ÖNER/
antalyakorfez.com

Dondurma 
uyarısı...

Yaklaşan Kurban Bayramı öncesinde 
Antalya Şehirlerarası Otobüs Terminalinde 
bilet fiyatları tavan yaptı. Birçok otobüs 
firmasında bayram öncesi ve sonrasında 
yer kalmadı. Ek seferler üzerinde çalış-
tıkları ifade edilen otobüs firmaları bilet 
fiyatlarına ise yüzde 40-50 oranında zam 
yaptı. Zamların sadece bayrama özel 
olduğu, bayram sonrası fiyatların eski 
seviyeye çekileceği öğrenildi.. 22 Mayıs’ta 
700 TL olan bir biletin, bayram dönemin-
de 1500 TL’ye çıktığı görülüyor.Bayram 
dönemlerinde artan yolcu trafiği nedeniyle 
otobüs firmaları bilet fiyatlarına özel zam 
uyguluyor. Bu yılki artış ise önceki yıllara 
kıyasla oldukça yüksek. İstanbul, Ankara, 
İzmir gibi büyük şehirlerden Anadolu’ya 
gitmek isteyen vatandaşlar, bilet bulmakta 
zorlanıyor. Erken rezervasyon yapmayanla-
rın hem daha fazla ödeme yapacağı hem 
de yer bulmakta sıkıntı çekeceği belirtiliyor. 
n BÜLENT ÖNER/antalyakorfez.com

Biletler zamlandı
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İnsanın insan üzerindeki sa-
hip olma ve düzeltme, kendi 
beğenisine göre şekil verme 
saplantısının, insanın doğa 
üzerindeki sahip olma dürtü-
sünden beslendiğine dair ne 
çok işaret var. Son yıllarda bu 
giderek daha da göz tırmala-
yıcı bir hal alıyor. 

Binlerce yıldır korkularının 
ve çaresizliğinin kaynağı olan 
doğanın karşısında son birkaç 
yüz yılda adım adım ege-
menlik kurma yolculuğunu 
sürdüren insanın, geçtiğimiz 
50 yılda üzerinde yaşadığı 
yerküre üzerinde oluşturduğu 
baskı ve tahribat, sanki çare-
sizlik içinde geçen zamanların 
ağır bir intikamı gibi…

Dağlar, dereler, ovalar, del-

talar, kumsallar, koylar, kıyı-
lar… 

İnsanın doğal olan her şeye 
kendine göre biçim verme, 
yeniden düzenleme, “tu-
rizme kazandırma” ya da 
ticari alan haline dönüştürme 
tutkusuna gündelik yaşamın 
her alanı da dâhil oldu. Ade-
ta büyük bir iştahla her şey 

kendi doğasından koparılarak 
yapaylığın ve sahteliğin şiddet 
dolu diliyle yeniden biçimleni-
yor. Dışındaki dünyanın plas-
tikleşmesiyle paralel olarak 
kendi bedeni ve ruhunun da 
benzer biçimde yapaylaşması-
na belki de bu yüzden hiç şa-
şırmıyor. Belki de bu yüzden 
binlerce yıllık bir kültür mirası-
nın, restorasyon adıyla bugü-
nün beğenisine göre yeniden 
inşa edilmesini bu yüzden 
kanıksıyor. Bir dilim pizza ya 
da bir tabak tatlı yiyebilmek 
için onca plastik üretilmesini, 
onca enerji, onca su, onca 
hayatların tüketilmesini belki 
de bu yüzden olağan buluyor. 

Bütün bunlar binlerce örnekle 
çoğaltılabilir ve yaşamın her 

alanında bir karşılığı bulu-
nabilir. Ancak bundan daha 
da acı olanı içinden geçilen 
zamanın belki de tarihin 
hiçbir döneminde olmadığı 
kadar sorgusuzca ve büyük 
bir kabullenişle yaşandığı 
gerçeğidir. Dünyanın en ağır 
savaşlarının, en büyük siyasi 
ve ekonomik krizlerinin, top-
lumsal savrulmalarının yaşan-
dığı dönemlerde bile insanın 
dramını, trajedisini, yaşadığı 
zamanı sorgulayan büyük 
sanatçıları oldu. Zamanımızın 
en ağır yanı, bu zamanı insan 
adına sorgulayacak büyük 
ruhlardan yoksun kalmasıdır. 

Sinema tarihinin önemli 
yönetmenlerinden biri olan 

Andrey Tarkovsky, yaşadığı 
zamanın ve ötesinin can ya-
kan meselelerini kendi diliyle 
anlatmayı başarabilen ve et-
kisini hala sürdüren büyük bir 
sanatçıydı… 

İnsanın davranışlarının köke-
nindeki vahşeti ve saplantıları 
en az yurttaşı olan Dostoyev-
ski kadar derinlikli işlemeyi 
başarabilen Tarkovsky, 1986 
yapımı olan Kurban (Offret) 
filminde, insanın doğal olana 
yönelik vahşetini oldukça 
şairane bir üslupla anlatır: 

“Yıllar önce, evlenmeden 
önce sık sık annemi ziyaret 
ederdim. Memlekete gider-
dim. O zamanlar annem 
hala hayattaydı. Evi küçücük 
bir kulübeydi. Bir bahçenin 
ortasındaydı. Küçük bir bah-
çeydi, bakımsızdı, otlar diz 
boyuydu. Yıllarca ihmal edil-
miş bir bahçe. Ve sanırım hiç 
kimse oraya uğramamıştı bile. 
Annem ağır hastaydı. Evden 
çıktığı pek görülmemişti. Yine 
de o harap bahçenin ortasın-
da kendine özgü bir güzellik 
vardı. Şimdi ne olduğunu 

anlıyorum… Havanın güzel 
olduğu günlerde çoğu zaman 
pencerenin kenarına oturur 
bahçeyi seyrederdi. Pencere-
nin yanında özel bir koltuğu 
vardı…

Bir keresinde ortalığı dü-
zeltmeye karar verdim. Yani 
bahçeyi düzeltmeye. Çimen-
leri kesip otları yakacaktım, 
ağaçları budayacaktım. As-
lında bütün bahçeyi kendi 
zevkime göre, kendi ellerimle 
yeniden düzenlemek istedim. 
Annemin hoşuna girsin diye 
istedim. Tam iki hafta bo-
yunca elimde bahçe makası 
ve tırpanla toprağı kazdım, 
kestim, otları ayıkladım ve 
başka otlar ektim. Burnumu 
topraktan kaldırmadan çalışıp 
durdum. İşi en kısa zamanda 
bitirmek için tüm gücümle 
çalıştım. Annemin durumu 
daha da kötüleşti. Yataktan 
kalkamaz oldu. Bense onun 
pencerenin kenarına oturma-
sını ve bahçenin yeni halini 
görmesini istiyordum. Kısaca-
sı işimi bitirip her şeyi hazırla-
dıktan sonra üstümü başımı 
yıkadım. Temiz çamaşır, ceket 

giydim. Boynuma kravat bile 
taktım. Sonra koltuğa oturup 
aynı onun yaptığı gibi bahçe-
yi seyrettim…

Ben orada öylece oturmuş, 
pencereden dışarı bakıyor-
dum. Manzaranın tadını 
çıkarmaya hazırlanmıştım. 
Neyse… Pencereden dışarı 
baktığımda gördüğüm şey 
başka bir şeydi. O güzellik 
nereye gitmişti? O doğallık 
neredeydi? Karşımdaki man-
zara iğrençti. Her yerde şidde-
tin izleri vardı. Kız kardeşimin 
gençliğini hatırlıyorum. Ber-
bere gidip, saçlarını o zaman-
lar moda olan biçimde kısacık 
kestirmişti. Oysa saçları 
inanılmaz güzellikteydi. Lady 
Godiva gibi toprak sarısı… 
Ağzı kulaklarında eve geldi. 
Babam onu görünce ağlama-
ya başladı. Sanırım bahçede 
de aynı şey oldu.”*

BAHÇE 
VE 

KURBAN

YUSUF YAVUZ

AKDENİZ 
Üniversitesi’n-
den (AÜ) Prof. 
Dr. Zekeriya 
Karadavut,  
‘bayram’ kav-
ramının tarihi 
seyrine değin-
di. ‘Bayram’ ke-
limesiyle terim 
olarak ilk kez 
11’inci yüzyılda, 
Kaşgarlı Mah-
mut’un Divanu 
Lugati’t-Türk 
eserinde 
karşılaşıldığını 
aktaran Prof. 
Dr. Karadavut, “Ancak oradaki anlatılan 
bayram, dini bir bayram değil; tabiat 
kültlerine, mevsimsel döngülere bağlı 
yapılan törenlerdi. Nevruz ya da Hıdırel-
lez gibi kutlamaları içeren bayramlardı” 
diye konuştu.Bayramların bugün artık 
tatil dönemine evrilmesinin sosyolo-
jik nedenlerine dikkati çeken Prof. Dr. 
Karadavut, “Toplumlar dinamiktir, kültür 
de dinamiktir. Durağan değildir, doğal 
olarak toplumlar değiştikçe kültür de 
değişir. Her dönem kendi kutsalını, gele-
neğini oluşturur, onu günceller. Zaman 
içinde büyük aile yapısından çekirdek 
aileye geçtik. Şehre göç, ekonomik zo-
runluluklar ve zaman darlığı, gelenekleri 
farklılaştırdı. Ancak bu bir kayıp değildir. 
Önemli olan, milli olan özü koruyarak 
onu zamanın ruhuna uygun biçimde 
yeniden üretmektir. Bizler kendi gelene-
ğimizi oluşturacağız” diye konuştu.

HER İNSANIN BİR ESKİSİ VAR
Bayramları geçmişle kıyaslayarak nostal-
jiye kapılmak yerine, mevcut imkanlarla 
yeni gelenekler üretmenin gerekliliğini 
vurgulayan Prof. Dr. Karadavut, “Dilimiz-
de bir söz var; ‘Ah o eski bayramlar’. He-
pimizin dilinde o eski bayramlara yönelik 
hasret var. Ancak biz eskiyi takvimsel 
olarak sınırlandıramıyoruz. Benim eskim-
le sizin eskiniz uyuşmaz. Her insanın 
bir eskisi var. Eski, günümüz insanının 
çaresiz kalan dertler problemler yüzün-
den mitolojik olarak anaya sığınmasıdır. 
Ananın olduğu yer asıl saadettir. Eski, 
bayramların eskiliğinden değil; bizim 
eskiye sığınmamızla alakalıdır. Fakat 
değişiyor geleneklerimiz, kültürlerimiz. 
Zira toplum değişiyor. Bu değişimler 
herkes için aynı olmak zorunda değil. 
Geleneksel büyük ailelerde bu gelenekler 
devam ediyor. Şehre göçmeyen, büyük 
aile yapısı devam eden yerler hala var. 
Oralarda bayramlar ‘eski’ bayramlar 
gibidir” diye konuştu.

ÖNEMLİ OLAN HATIRLAMAK
Dönemin getirdikleriyle geleneklerin de 
dönüştüğünü, fakat kökünde aynı kaldığı-
nı vurgulayan Prof. Dr. Karadavut, “Ah o 
eski bayramlar’ demek yerine, elimizdeki 
değerleri çağdaş unsurlarla harmanlaya-
rak yeniden şekillendirmeliyiz. Kökü biz-
de olduğu müddetçe çağdaş unsurlarla 
dizayn edebiliriz. İlle de gidip el öpmekle 
değil, başka bir şekilde de saygımızı gös-
terebiliriz. Yeter ki o saygı unsuru bizde 
olsun. Harçlık mendille verilmez belki 
ama dijital olarak gönderilir. Önemli 
olan vermek, hatırlamak, sevgi ve saygıyı 
sürdürmektir. Kökü bizde olduğu sürece 
geleneği yaşatmanın birçok yolu var” 
dedi.  n DHA 

Eski bayramlar
yeni bayramlar

Kurban Bayramı’na sayılı gün-
ler kaldı. Vatandaşların bir 
yandan kurbanlık alım telaşı 
devam ederken diğer taraftan 

da kesim için telaşı sürüyor. Kentte ilçe 
belediyeler kesim noktalarını belirledi. 
Kurban kesim ücretleri de netlik kazan-
maya başladı. Antalya Kasaplar Odası 
tarafından 2025 yılı Kurban Bayramı’n-
da büyükbaş kesim ücreti 10 bin TL, 
küçükbaş kesim ücreti ise bin 500 TL 
olarak belirlendi. Bu ücret tarifesinin 
yanı sıra, kurban kesimlerinin sadece 
belgeli, ehliyetli ve hijyen kurallarına 
uygun hizmet veren kasaplar tarafından 
yapılması gerektiği vurgulandı.

MURATPAŞA’DA Kİ KESİM NOKTALARI 
Muratpaşa Belediyesi, 6 Haziran’da 
başlayacak Kurban Bayramı için hazır-
lıklarını tamamladı. Ermenek Mahal-
lesi’nde büyükbaş hayvan kesimine 
uygun alan kurulurken; Sedir, Yenigün, 

Sigorta ve Konuksever pazar yerlerinde 
ise küçükbaş hayvan kesim alanları 
oluşturuldu. Ayrıca Ermenek’te kesim 
noktasının yanı sıra kurban satış noktası 
da yer alıyor. Yoğunluk yaşanmaması 
adına kesim alanları bayramın ilk iki 
günü boyunca hizmet verecek. Kur-
ban kesecek ilçe sakinleri, belirtilen 
noktalarda kendi kasaplarıyla kesim 
yapabilecek. Randevulu kesim ve kasap 
hizmeti verilmeyecek. 

KEPEZ’DE EKİPLER HAZIR 
Kepez Belediyesi ilçede iki ayrı nokta-
da canlı hayvan pazarı kurdu. Vatan-
daşların kurbanlarını sağlıklı bir alanda 
kesebilmesi için de 9 mahallede kesim 
yeri belirlendi. Buna göre vatandaşlar, 
Zafer, Yenidoğan Varsak Karşıya-
ka, Teomanpaşa, Varsak Ayanoğlu, 
Yeni Mahalle, Şafak, Çamlıbel, Gazi 
Mahallelerinde belirlenen noktalarda 
kesim yapabilecek. Kepez’de kesim-
ler belediye tarafından ücretsiz olarak 
yapılacak. 

KONYAALTI’DA ONLİNE KAYIT
Konyaaltı Belediyesi ise iki noktada 
ücretsiz kesim hizmeti verecek. Altın-
kum Mahallesi pazar yerinde büyükbaş 
hayvan kesimi gerçekleştirilirken, Site-
ler Mahallesinde ise küçükbaş hayvan 
kesimi yapılacak. Konyaaltı Belediyesi 
kesime yönelik hazırlıklarını önü-
müzdeki günlerde tamamlayacak. İlçe 

sınırlarında oturan vatandaşlar belirle-
nen internet sitesine girerek önce kayıt 
yaptıracaklar. Kayıt yapıldıktan sonra 
vatandaşlara sıra numarası verilecek. 
Sıra numarası ile kesimler gerçekleşti-
rilecek. 

ACEMİ KASAP TEHLİKESİ 
Öte yandan Kurban Bayramı öncesi 
Antalya Kasaplar Odası, kurban kesim 
ücret tarifesini açıkladı. Bu yıl, büyük-
baş ve küçükbaş kurban kesim ücretle-
riyle ilgili belirlemeler yapıldı. Antalya 
Kasaplar Odası işin ehli olmayan 
kişilerin kurban kesimi yapmasına karşı 
cezai işlem uygulanacağını belirtti. Ay-
rıca acemi kasaplara yönelik de dikkatli 
olunması istendi. Oda Başkanı Osman 
Yardımcı, “Her yıl acemi kasaplar acil 
servislerde yoğunluk yaratıyor. Lütfen 
bu tür kişilerden uzak durun. Ehil kişi-
lere kestirin.” uyarısında bulundu.  
n ERTUĞRUL GÜN

Antalya’da Kurban Bayramı’na sayılı günler kala kurban kesim ücretleri de netlik kazandı. Uzmanlar her yıl acemi 
kasapların acil servisleri doldurduğuna dikkat çekerek, ehil olmayanların kesim yapmaması konusunda uyardı.

KURBAN 
SIZ OLMAYIN

Tüketiciler Birliği Antalya 
Şube Başkanı Neşet Gün-
düz, Kurban Bayramı’na 
sayılı günler kala, kurbanlık 
alışverişi telaşının başladığını 
söyledi. Neşet Gündüz, gün-
ler öncesinden kurbanlık için 
pazarlık yapan, ödeyen, inter-
net ortamından kurbanlık 
satın almayı tercih edenleri 
dolandırıcılara karşı uyardı. 
Belediyelerce belirlenen, kur-
ban satışı için ayrılan yerlerin 
dışında faaliyet gösteren bazı 
kişilerce insanların mağdur edildiğinden 
bahseden Gündüz, satın alınan hayvanın mal 
statüsünde olması nedeniyle ayıplı çıkması 
halinde bedel iadesi dahil tüketicinin hakları 
bulunduğunu anlattı. Gündüz, kurban pazar-
larında sahte para mağduriyetinin satıcı ve 

alıcıların sıklıkla karşılaştığı sorun-
lardan olduğunu söyledi. Online 
ticaret platformlarında kurbanlık 
hayvan satışına yönelik ilanların 
arttığını aktaran Gündüz, internet 
ortamında yapılan alışverişlerde 
daha dikkatli davranılması gerekti-
ğini kaydetti.

ALIŞVERİŞİ BELGELENDİRİLMELİ 
Gündüz, “Kurbanı görerek almak-

ta yarar var. Sağlık kontrollerine, 
görünüşüne bakmak en önemlisi. 
İnternet ortamında, uzaktan alışve-
riş günümüzde sıkça kullanılıyor. 

Uzaktan alışveriş, fiyat taraması yapmak 
açısından avantajlı. Satıcılar sosyal medya 
ortamında tanıtım yapıp, internet sitesi aracı-
lığıyla satış gerçekleştirebiliyor. Tüketiciler, 
dolandırıcılık şüphesi duyduğu internet sitesi 
veya satış ilanının fotoğrafını çekip, şikayet 

etmeli. Tüketicilerimiz yaptıkları alışverişi 
belgelendirmeli. Tüketici, dolandırılması 
halinde hak arayışı açısından belgelendir-
me çok önemli. İnternet alışverişlerinde 
genellikle tüketici alışverişini yaptıktan 
sonra hayvanın istediği gibi olmadığını fark 
ediyor. Tüketici satıcıyı aradığında muhatap 
bulamıyor. Parasını alamıyor. Gönderdiği 
kaporaya ulaşamıyor. Tüketiciler alışveriş 
sayfalarında kurbanlık alımına dikkat etsin. 
İşlemlerini belgelesinler” dedi.

BAŞKA HAYVAN FOTOĞRAFI KOYUYORLAR
Neşet Gündüz, bütçesine uygun kurbanlık 

alıp, ibadetini gerçekleştirmek isteyenleri; 
internet ortamındaki ilanlarda görsel olarak 
başka hayvanın fotoğraflarını koyarak satan, 
ortada hiç hayvan olmadan sahte ilan açan, 
hayvandan çıkacak etin vaadinde hile yapan 
kişilere karşı dikkatli olmaları konusunda 
uyardı.  n DHA 

İnternetten kurbanlık 
alırken dolandırılmayın

TÜKETİCİLER Bir-
liği Antalya Şube 

Başkanı Neşet 
Gündüz, kurbanlık 

satış ilanlarının 
internet ortamında 

arttığına dikkat çe-
kip, dolandırıcılara 

karşı tüketicileri 
uyardı. Gündüz, 

“İnternet alışveriş-
lerinde genellikle 

tüketici alışverişini 
yaptıktan sonra 

hayvanın istediği 
gibi olmadığını 

fark ediyor.” dedi.

Antalya’da kurban kesim 
ücretleri belli oldu
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Antalyaspor Başkanı Sinan 
Boztepe, 2024-2025 sezonu 
öncesinde düzenlediği 
kapsamlı basın toplantısıy-
la kulübün mevcut durumu, 

gelecek planları ve teknik direktör Emre 
Belözoğlu’nun isminin Eyüpspor ile 
anılması hakkında önemli açıklamalarda 
bulundu. Boztepe’nin sözleri hem kulü-
bün finansal krizi hem de teknik kadro-
nun geleceğiyle ilgili net ipuçları sundu.

DEVAM ETMEK İSTİYORUZ
Başkan Boztepe, sezon ortasında göreve 
getirilen Emre Belözoğlu’nun perfor-
mansından genel olarak memnun olduk-
larını belirtti. Son günlerde adı Eyüpspor 
ile anılan teknik direktör için ise, “Söz-
leşmesi devam eden bir hocaya başka 
kulüplerin teklif götürmesi doğru değil. 
Kulüpler Birliği Başkanı’nın futbola dair 
söylediği etik değerlere hepimiz uymalı-
yız. Emre Hoca’nın hâlihazırda bizimle 
geçerli 1,5 yıllık sözleşmesi var ve 
ayrılık gibi bir gündemimiz yok.” dedi.

FESİH MADDESİ YOK
Emre Belözoğlu’nun Eyüpspor’a gitme 
ihtimali üzerine konuşan Boztepe, “Eğer 
bir ayrılık olacaksa, bu karşılıklı konu-
şularak gerçekleşir. Sözleşmesinde tek 
taraflı fesih maddesi yok. Şu an itibarıyla 
hocamızla yola devam ediyoruz. Yarın 
onunla kapsamlı bir toplantı yapacağız 
ve her şeyi netleştireceğiz.” ifadelerini 
kullandı.

GELECEĞİ ETKİLEMEMELİ
Basın toplantısında, Emre Belözoğlu’nun 
daha önceki kulüplerdeki başarısız 
dönemlerine ilişkin sorulara da yanıt 
veren Boztepe, geçmişin tek başına bir 
ölçüt olmadığını vurguladı. Boztepe, 
“Ankaragücü ligden düştüğünde onu 
buraya getirdik. Çünkü Emre Hoca’ya 
inandım. Evet, hepimizin hataları oldu. 
Ama önemli olan bu hatalardan ders 
çıkarmak. Emre Hoca çok çalışkan ve 
disiplinli birisi. Eğer istediği kadroyu 
kurarsak, önümüzdeki sezon büyük 
sürprizler yaşanabilir.” dedi.

ÖNEMLİ İŞLER BAŞARABİLİRİZ
Belözoğlu’nun motivasyonu ve he-
deflerine de değinen Boztepe, “Çok 
hırslı birisi. Sonuç alamayınca sinirle-
niyor, bunu anlayabiliyoruz. Ama bu 
enerjiyi doğru kanalize ederse önemli 
işler başarabiliriz. Eyüpspor maçından 
sonraki açıklamalarını da bu doğrultuda 
değerlendiriyorum. Kendisinin bir an 
heyecanına gelmiş olabilir. Bizim bir 
sorunumuz yok.” şeklinde konuştu.

TAKIMIN GELİ YOK
Antalyaspor’un mali durumu ise Başkan 
Boztepe’nin ifadelerinde en çok yer 
verdiği başlıklardan biri oldu. 2024-2025 
sezonunun büyük zorluklarla tamamlan-
dığını belirten Boztepe, şu an kulübün 
acil finansmana ihtiyaç duyduğunu 
söyledi. Boztepe, “Görevi devraldığımız-
da kulübün 22 milyon Euro borcu vardı. 
Şu an bu borç 33 milyon Euro’ya ulaştı. 
3,5 milyon Euro oyuncu ve personele, 
4,5 milyon Euro FIFA kaynaklı borç, 7-8 
milyon Euro ise yöneticilere olan borç-
lardan oluşuyor. Gelirlerimiz ise adeta 
sıfır.” dedi.

20 MİLYON TL ÖDEDİM
Antalyaspor’un finansal ihtiyaçlarını 
karşılamak için kendi imkanlarını da se-
ferber ettiğini açıklayan Boztepe, “Kendi 
cebimden 20 milyon TL ödedim. Bazı 
borçlarımızı bu şekilde kapattık. Ancak 
bu sürdürülebilir bir yöntem değil. Şehri-
mizin dinamiklerinin de kulübe sahip çık-
ması gerekiyor. Turizm sektörü, otelciler, 
yerel firmalar destek vermeli.” dedi.

YANLIŞ ANLAŞILMALAR OLDU
Turizmcilerin ilk etapta katkı sağladığını 
ancak bazı yanlış anlaşılmalar nedeniy-
le geri çekildiklerini belirten Boztepe, 
“Turizm camiasının desteği noktasında 
valimiz ve bakanımızın desteği ile bir 
toplantı düzenledik. 7 otelden geri dönüş 
oldu. Sonrasında yanlış anlaşılma oldu. 
Gelen paraların yönetim kurulu üyeleri-
nin alacaklarına ayrıldığı gibi yanlış algı-
lar oluştu. Bu doğru değil. Bunu gerekli 
görüşmelerimiz ile düzelttik. Bundan 

sonra desteklerin geleceğini düşünüyo-
ruz.” diyerek açıklık getirdi.

İHTİYACIMIZ VAR
Yeni sezon planlaması için acil kaynak 
arayışı içinde olduklarını ifade eden Boz-
tepe, “Haziran sonuna kadar 11,5 milyon 
Euro’ya ihtiyacımız var. Bu rakam hem 
geçmişten gelen borçların ödenmesi 
hem de transfer engelini kaldırabilme-
miz için gerekli. Personelimizin maaş 
zamlarını planlayamadık. Şubat-Mart 
maaşları eksik yattı. Ancak bayram ön-
cesinde tüm personel maaşlarını eksiksiz 
ödemeyi hedefliyoruz.” dedi. Boztepe, 
önümüzdeki sezon için ise en az 13-15 
milyon Euro’luk bir bütçeye sahip kadro 
kurmak istediklerini sözlerine ekledi. 

15 KİŞİYE DÜŞÜRMEK İSTİYORUM
Kulübün yönetim yapısında da reform 
planladıklarını açıklayan Boztepe, mev-
cut 29 kişilik yönetim kurulu yapısının 
verimli olmadığını belirtti. Boztepe, “Her 
ortamda kendini yönetim kurulu üyesi 
olarak lanse eden kişiler oluyor. Kendisi-
ne prim sağlayanların olduğunu gördük. 
Bu nedenle sayıyı 15 kişiye düşürmek 
istiyoruz. Bu kişiler de şehrin dinamik-
lerinden, iş dünyasından ve futbola katkı 

sağlayacak isimler olacak.” dedi.

DERNEĞE ADAY DEĞİLİM
Boztepe, olağanüstü genel kurul kararı 
alacaklarını ve bunun Antalyaspor Der-
neği seçiminden sonra gerçekleştirilece-
ğini belirtti. Dernek başkanlığına aday 
olmadığını da söyleyen Boztepe, “Şu 
an derneğe aday değilim ama yönetim 
modeli değişirse, şirketleşme sürecine 
katkı sağlayacak bir yapılanma olursa, 
üç kurumun birleşmesi gibi bir modelde 
düşünebilirim.” dedi.

TARTIŞMA GERİDE KALDI
Geçtiğimiz günlerde Antalyaspor Vakfı 
Başkanı Gültekin Gencer ile yaşanan po-
lemiğe de değinen Boztepe, bu konunun 
artık geride kaldığını söyledi: Boztepe, 
“Oldu, bitti. Bu kulüp için daha çok 
çalışmamız gereken konular var. Kahval-
tıda kimseyi hedef göstermedik. Konuyu 
uzatmaya gerek yok.” dedi.

KADRO GÜÇLENECEK
Takımın geleceğiyle ilgili transfer plan-
larına da değinen Boztepe, “Kaluzins-
ki’ye talip olan kulüpler var. İyi bir teklif 
gelirse satarız. Gaich’in sözleşmesi bitti, 
Larsson’un sakatlığı sürüyor. Townsend 

kötü bir oyuncu değil ama beklentileri 
karşılayamadı. Yeni sezon için mutlaka 
transfer yapacağız. Önceliğimiz mevcut 
borçları kapatıp transfer engelini kaldır-
mak istiyoruz” dedi. Sponsor konusunda 
da seçici davranacaklarını ifade eden 
Boztepe, “Antalyaspor ismiyle yan yana 
gelecek firmalar bizim için önemli. Her 
geleni sponsor yapmayız, itibarımızı ko-
rumak zorundayız. Bir Alman firmasıyla 
görüşmelerimiz devam ediyor” açıkla-
masında bulundu.

SEZON HAZIRLIKLARI BAŞLAYACAK
Antalyaspor’un 2025-2026 sezonu hazır-
lıklarına 2 Temmuz’da başlayacağını be-
lirten Boztepe, “Kepez Belediyespor’un 
2. Lig’e yükselmesi bizim için fırsat. 
Genç oyuncularımızı burada değerlendi-
receğiz. Şehir olarak bu potansiyeli değer-
lendirmeliyiz.” dedi. Son olarak, kulübün 
hesap verebilirliği ve şeffaflık politika-
larına değinen Boztepe, “Bize gelen her 
kuruş resmi hesaplarımıza giriyor ve ora-
dan çıkıyor. Kimseye hesap veremeyecek 
bir durumumuz yok. Burası bizim değil, 
Antalya’nın kulübü. Bu anlayışla hareket 
etmeye devam edeceğiz.” sözlerine yer 
verdi. n ERTUĞRUL GÜN 

ANTALYASPOR’DA
SEÇIME GIDILIYOR

29 KIŞILIK LISTEYE NEŞTER VURULACAK! 

Antalyaspor Başkanı Sinan Boztepe, gazeteciler ile bir araya gelerek çok önemli açıklamalarda bulundu. Başkan Boztepe, kulü-
bün önümüzdeki günlerde olağanüstü genel kurula gideceğini belirterek, 29 kişilik yönetim listesine neşter vurulacağını kaydetti. 

 Alanya Nebahat Şifa Anadolu 
İmam Hatip Lisesi 10. sınıf öğrenci-
si olan Hakan Arda İlgün, elde ettiği 
ulusal ve uluslararası başarılar ile 
adından söz ettirmeye devam edi-
yor. Boksa 2022 yılında başlamasına 
rağmen kısa sürede birçok başarıya 
imza atan İlgün, bu başarıyı sıkı 
antrenman ile elde ettiğini söyledi. 
Sırasıyla Kars’ta düzenlenen minik-
ler müsabakasında birinci olurken, 
Fethiye ve Diyarbakır’da düzenlenen 
Yıldızlar 16 yaş grubunda Türkiye 
şampiyonlukları elde eden Arda’nın 
tek hedefi Olimpiyatlarda altın ma-
dalya kazanarak Türk bayrağını gök-
lere çekmek olduğunu belirtti. Aldığı 
başarılar ile Londra’da düzenlenecek 
olan Uluslararası boks müsabakasına 
gitmeye hak kazanan Arda, derece 
ve madalya alarak ülkesine dönmek 
istiyor. 

 BAŞARIDAN BAŞARILA KOŞTU 
  Genç yaşta olmasına rağmen aldığı 
başarılar ile yediden yetmişe herkes 
tarafından takdir toplayan ve boksa 

başlama serüvenini anlatan Arda 
İlgün,  “3. Sınıfa giderken abim 
beni boks antrenmanına götürdü. 
O zaman çok etkilenmiştim. Boksa 
merakım o şekilde başladı. Ya-
şım küçük olduğu için abim beni 
antrenmanlara götürmüyordu. Biraz 
büyüdükten sonra başlarsın dedi. 
2022 yılında boksa başladım. İlk 
birinciliğimi 2023 yılında Kars’ta 
Türkiye şampiyonluğuyla aldım. 
Ardından Slovenya’da Avrupa 
şampiyonluğuna seçildim. Orada 
ülkemizi temsil ederek çeyrek final 
oynadım. 2024 yılında Fethiye’ye 
gittim. Orda da Türkiye Şampiyonu 
oldum. Ardından Bosna Hersek’te 
Avrupa şampiyonasına seçildim ve 
orda ise beşinci oldum. Diyarba-
kır’da düzenlenen Yıldız Erkekler 
Türkiye Boks Şampiyonasında Tür-
kiye şampiyonu olarak Azerbaycan 
Haydar Aliyev Kupasında çeyrek 
final oynayarak beşinci oldum. 
İnşallah önümüzdeki maçlarda 
şampiyon olacağız’’ dedi. 

 HEDEFİ OLİMPİYAT ŞAMPİYONLUĞU 
Türkiye’de elde ettiği başarılarıyla 
Avrupa arenasında mücadelede 
edecek genç boksör, “Türkiye’de 
kazandığım şampiyonluklardan do-
layı İngiltere’de düzenlenecek olan 
Uluslararası arenalarda ülkemizi en 
iyi şekilde temsil etmek istiyorum. 
Sonraki hedefim ise olimpiyatlarda 
şampiyon olmaktır’” ifadelerini 
kullandı.  Öğrencilere her alanda 
destek ve katkı sunmak için müca-
dele ettiklerinin altını çizen Nebahat 
Şifa Anadolu İmam Hatip Lisesi 
Müdürü Yılmaz Kısa, “Akademik, 
sosyal, sportif ve sanatsal anlamda 
gelişmeleri için bütün imkânlarımızı 
seferber ediyoruz. Bugün Arda kar-
deşimizle birlikteyiz. Arda kardeşi-
miz Türkiye şampiyonasında 3 kez 
derece almış ve Türkiye birincisi 
olmuş. 2 kez Avrupa’da Ülkemizi 
temsil etme imkânı elde ederek 
Türkiye’yi en iyi şekilde oralarda 
temsil edip Türk bayrağını oralarda 
dalgalandırmıştır.” dedi.  n İHA 
 

3 kez Türkiye şampiyonu oldu   
ALANYA’NIN GURURU 

Alanya ilçesinde 
eğitim gören 16 

yaşındaki Ha-
kan Arda Ilgün, 

Türkiye Boks 
Şampiyonası’n-

da büyük bir 
başarıya imza 

atarak, Azerbay-
can’da düzen-

lenen Haydar 
Aliyev Kupası’n-
da derece alarak 

Türkiye’ye ma-
dalya ile döndü.
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Gençleri teknoloji ba-
ğımlılığının olumsuz 
etkilerinden uzaklaş-
tırmayı ve doğayla 
buluşturarak fiziksel 

aktiviteleri teşvik etmeyi amaçla-
yan ‘Toros’un Kaşifleri’ projesinin 
tanıtımı Korkuteli’ne bağlı Beğiş 
Susuzu Mahallesi’nde düzenle-
nen etkinlikte yapıldı. Etkinliğe 
Vali Hulusi Şahin, Vali Yardımcısı 
Tahsin Aksu, Korkuteli Kaymakamı 
Sezgin Üçüncü, Korkuteli Beledi-
ye Başkanı Saniye Caran, İl Milli 
Eğitim Müdürü Mehmet Yasin Eriş, 
Gençlik ve Spor İl Müdürü Yavuz 
Gürhan, öğrenciler ve vatandaşlar 
katıldı.
KÜLTÜRÜMÜZÜ TANITACAĞIZ
Antalya’nın dünya çapında doğal ve 
kültürel zenginliklere sahip bir şehir 
olduğunu söyleyen Vali Hulusi Şa-
hin, “Antalya, Türkiye’nin en fazla 
milli parkına sahip ili olmasının 
yanı sıra dağları, nehirleri, ovaları, 
vadileri ve şelaleleriyle yalnızca ül-
kemizin değil, dünyanın da doğa ha-
rikası şehirlerinden biridir. 200’ün 

üzerinde antik kentiyle, dünyada en 
fazla antik kente sahip şehir olma 
unvanına sahiptir. Toros’un Kaşif-
leri projesi ile Antalya’da yaşayan 
yaklaşık 50 bin öğrencimize bu 
eşsiz güzellikleri yaşatmak, onları 
teknoloji bağımlılığından uzaklaştır-
mak ve atalarının kültürünü tanıma-
larını sağlamak istiyoruz” dedi.
YAKINDANTANIYACAKLAR 

Toros’un Kaşifleri projesinin, Antal-
ya’daki öğrencilerin doğal ve kül-
türel mirasla tanışmasında önemli 
bir rol üstlendiğini vurgulayan Vali 
Şahin, “Antalya’nın 19 ilçesinin 
tamamında, dünya çapında tanı-
nan doğal ve kültürel değerler yer 
almaktadır. Öğrencilerimiz bu sü-
reçte, bu değerleri yerinde görerek 
hem kültürel etkileşimde bulunacak 

hem de kendi kültürlerini daha 
yakından tanıyacak. Bu projeyle 
çocuklarımız, Gazipaşa’dan Kaş’a 
kadar uzanan doğal güzelliklerden 
antik kentlere, Yörük çadırlarından 
kültürel miraslarımıza kadar birçok 
değeri tanıyacak ve 800 yılı aşkın 
süredir bizlere ev sahipliği yapan bu 
coğrafyayı daha yakından keşfede-
cekler” diye konuştu.
DOLU DOLU PROGRAM
Toros’un Kaşifleri projesi kapsa-
mında Antalya’nın 19 ilçesindeki 
resmi okullarda öğrenim gören 
temel eğitim ve ortaöğretim öğren-
cileri, antik kent gezilerinden Yörük 
çadırı etkinliklerine, halk oyunla-
rından doğa yürüyüşlerine kadar 
birçok kültürel ve sportif etkinliğe 
katılacak. İl Milli Eğitim Müdürlü-
ğü ile Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü 
iş birliğinde düzenlenen proje kap-
samında öğrenciler Toros Dağla-
rı’nın eşsiz güzelliklerini keşfetme 
imkânı bulmanın yanı sıra Yörük 
kültürüne ait yaşam biçimleri, el 
sanatları ve gelenekler hakkında da 
bilgi edinecek.  n DHA 

Gazeteciler mesleki
İngilizce öğrenecek
AGC ve TED’in işbirliğine Antalya’da görev yapan gazetecilere yöne-
lik düzenlenen mesleki İngilizce kursları başladı. AGC Başkanı İdris 
Taş, “Proje çok kıymetli. Emeği geçenlere teşekkür ediyorum” dedi

Antalya Gazeteciler 
Cemiyeti (AGC) ve 
Türk Eğitim Derneği 
(TED) arasında ger-
çekleştirilen protokol-
le gazetecilere yönelik 
Mesleki İngilizce 
Eğitimi Projesi başla-
dı.Proje kapsamındaki 
ilk ders AGC’nin 
Kaleiçi Hizmet 
Binası’nda yapıldı.
Haftanın pazartesi ve 

salı günleri iki farklı 
dil seviyesine göre 
oluşturulan sınıflarda 
gazeteciler, 2 dönem 
yabancı dil eğitimi 
alacak
DEĞERLİ BİR PROJE 
AGC Başkanı İdris 
Taş, üyelerin mesleki 
gelişimi için çaba gös-
terdiklerini söyledi.
Sosyal projelerin yanı 

sıra eğitim projelerine 
de önem verdiklerine 
dikkati çeken Taş, 
“Antalya gibi bir 
turizm kentinde gaze-
tecilerin yabancı dil-
lerini geliştirmelerini 
önemsiyoruz. Proje bu 
anlamda çok kıymet-
li. Protokolde emeği 
geçenlere teşekkür 
ediyorum.” dedi. 
n BÜLTEN/AGC 

Toros’un Kaşifleri 
PROJESI TANITILDI
ANTALYA’nın doğal, tarihi ve kültürel zenginliklerini keşfetme fırsatı sunan Toros’un Kaşifleri pro-
jesinin tanıtımı Vali Hulusi Şahin’in katılımıyla Korkuteli ilçesinde gerçekleştirildi.  Şahin, “800 
yılı aşkın süredir bizlere ev sahipliği yapan bu coğrafyayı daha yakından keşfedecekler” dedi

41 kere 
maşallah

 
ANTALYA Büyükşehir 

Belediyesi Şehir Tiyatroları 
(AŞT) 2024-2025 sezonunda 
268 oyun ile sahneye çıkar-
ken, yaklaşık 75 bin tiyatro-
severe ulaşarak rekor kırdı.
AŞT’nin 41’inci yıl final 
sezonu ‘Tiyatroname’ oyunu 
ile gerçekleşti. Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi Şehir Ti-
yatroları Doğu Garajı Kültür 
Merkezi Büyük Sahne’deki 
oyun kapalı gişe oynadı. 

Tek perde sahnelenen 
Tiyatroname, müzikal 
gösterisiyle tiyatroseverlere 
unutulmaz bir akşam yaşat-
tı. İzleyenler hem eğlenceli 
hem duygusal anlar yaşadı. 
Antalya’nın kültür ve sanat 
hayatına büyük katkı sunan 
AŞT, görkemli bir gösteriyle 
sezona veda etti. Yurt içi ve 
yurt dışı olmak üzere birçok 
temsil, gösteri ve oyun ile 
sanatseverle buluşan AŞT, 
41’inci yılında kendi izleyici 
rekorunu kırdı. 
268 gösteri ile sahneye çıkan 
AŞT, yaklaşık 75 bin seyir-
ciye ulaşarak yeni bir rekor 
kırdı.
BAŞKAN BÖCEK’E TEŞEKKÜR
Oyunun sonunda tüm 
oyuncular uzun süre ayakta 
alkışlandı. AŞT Genel Sanat 
Yönetmeni Mehmet Özgür, 
oyuncularla birlikte seyirciyi 
selamladı. Mehmet Özgür, 
şehir tiyatrosunun geçmişte 
yaşadığı yokluk ve zorlukları 
anlatırken gözyaşlarını tuta-
madı. AŞT’ye emek veren 
ustaları da anan Mehmet 
Özgür, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek’e 
desteklerinden dolayı teşek-
kür etti.AŞT’ye geçmişten 
bu yana emek veren herkese 
teşekkürü bir borç bildiğini 
aktaran Mehmet Özgür, “Biz 
bir bayrağı devraldık, bizden 
sonra da bu bayrağı arkadaş-
larımız devralacak. Muhte-
şem bir tiyatroyuz. Türki-
ye’nin en teknik donanımlı 
tiyatro sahnesine sahibiz. Üç 
modern salonumuz var. Es-
kiden turnelere gitmek bizim 
için çok zordu. Aynı gün üç 
farklı noktada oyun oyna-
yabilecek güce sahip olduk. 
Biz bu şehir için üretmeye 
çalışıyoruz. Kıymetli baş-
kanımız Muhittin Böcek’in 
destekleriyle çok güzel bir 
noktadayız ve muhteşem bir 
seyirciye sahibiz. Alkışlarınız 
hiç susmasın, perdelerimiz 
hiç kapanmasın. Yeni se-
zonda buluşmak dileğiyle 
teşekkürler Antalya” dedi. 

n BÜLTEN/ABB
ANTALYA’nın Serik ilçesinde Halk Eğitim 
Merkezi (HEM) tarafından Hayat Boyu Öğ-
renme Haftası etkinliği kapsamında sergi 
açıldı. Konuşmalar sonrasında müzik dinletisi 
gerçekleştirildi. Daha sonra İngilizce A1 ve A2 

kurslarına tamamlayarak belge almaya kazanan 
64 yaşındaki kursiyere Kaymakam Cemal Şahin 
tarafından belgesi takdim edildi. Kurdele kesi-
minin ardından serginin açılışını yapan protokol 
üyeleri ürünleri inceledi. n DHA

SERİK’TE HALK
EĞİTİM SERGİSİ 


